
ABC-klubbens verksamhetsberättelse avseende år 2019.

Styrelsen publicerar härmed sin verksamhetsberättelse för perioden från den 1:a januari till 

och med den 31:a december 2019. Det 40:e året!

1. Årsmöte

Ordinarie årsmöte för 2019 hölls den 30:e mars i Alviks kulturhus, Bromma, 
Stockholm. Tretton medlemmar närvarade.

2. Styrelseledamöter

Under 2019 drabbades styrelsen av att Göte Liljegren valde att avgå. Större delen av
året därför styrelsen bestått av endast fyra ledamöter. Sammansättningen har 
således under perioden –

2019-01-01 till och med 2019-05-17 bestått av
Ordförande Göte Liljegren <8430>; vice ordförande Allen Ristović <8646>; kassör 

Eric Rowley <9880>; sekreterare NilsOla Nilsson <10785> samt ledamot Marcus 
Strömberg <9370>.

och från 2019-05-18 till och med 2019-12-12
Ordförande Allen Ristović <8646>; vice ordförande Marcus Strömberg <9370>; 
kassör Eric Rowley <9880> samt sekreterare NilsOla Nilsson <10785>.

Styrelsen har genomfört tolv protokollförda sammanträden under verksamhetsåret,
vilket inkluderar två konstituerande möten (det första direkt efter årsmötet i Alviks 
kulturhus; det andra konstituerande mötet som en konsekvens av att ordföranden 
Göte Liljegren avgick). Med undantag för det första konstituerande mötet har  
styrelsen konsekvent hållit sina möten med hjälp av Microsofts 
kommunikationsverktyg Skype.
I likhet med det förra verksamhetsåret har styrelseprotokollen blivit tillgängliga för 
medlemmarna i klubbens webbforum kort tid efter att innehållet i dem godkänts av 
ledamöterna. Publiceringen i webbforumet har möjliggjort för klubbens 
medlemmar att kommentera och diskutera beslut som styrelsen fattat. 



3. Revisor

Årsmötet valde Bengt Almén <6415> till ordinarie revisor och Klas Anderberg 
<8928> som revisorssuppleant.

4. Valberedning

Årsmötet valde Ulf Olsson <8835> som ensam valberedare. Rollen som 
”sammankallande” blev, i och med att ingen fulltalig valberedning kunde väljas, 
irrelevant. 

5. Medlemsutveckling

Vi gick in i år 2019 med 448 medlemmar i klubbens register. Vid årets slut var 
antalet medlemmar 431 stycken.

6. Medlemsavgift

Precis som år 2018 och många år dessförinnan var medlemsavgiften 360 kronor och
för så kallade familjemedlemmar 180 kronor.

7. Kansli

Klubbens kansli har tagits hand om av Allen Ristović, Ralf Lindström och Eric 
Rowley.

8. Ekonomi

År 2019 markerar ett viktigt skifte i klubbens historia. Lokalen i Alviks kulturhus är
avvecklad och med den vår största kostnadspost. ABC ”bor” numera i Bahnhofs 
bergrum i Stockholm, där vi förfogar över två egna servermaskiner i ett rack. Tack 
vare detta radikala skifte ser styrelsen att intäkterna kommer att vara i jämnhöjd 
med utgifterna och att klubbens banktillgodohavanden inte kommer bli urgröpta på
det sätt som var fallet medan vi fortfarande betalade för lokalen i Alvik. Dessa 
banktillgodohavanden ligger vid årsskiftet på ungefär 300 000 kronor. För exakta 
siffror hänvisas till resultat- respektive balansrapport.



9. Avflytt från lokalen i Alvik

Årets största kraftansträngning för klubbens funktionärer var tveklöst flytten från 
vår lokal i Alvik och allt kringarbete runt flytten, som till exempel städning, annan 
sorts återställande av lokalen samt att transportera mängder av föråldrat material 
till återvinning.
Detta arbete utfördes förtjänstfullt av Ralf Lindström, Allen Ristović, Eric Rowley 
och NilsOla Nilsson. 
Resultatet av arbetet blev att Stockholms stads fastighetskontor inte ställde 
ersättningskrav på klubben, något styrelseledamöterna hade fruktat på grund av det
slitage som lokalen hade blivit utsatt för under flera decenniers flitigt utnyttjande.

10.Teknik och nätverk

I likhet med år 2018 har klubbens systemoperatörer varit Gabriel Kihlman <10723>,
NilsOla Nilsson, Eva Forsbom <9770> och Mikael Fornius <9166>. Av dessa fyra var
de två förstnämnda aktivt involverade i flytten av klubbens servrar till sitt nya hem 
i Bahnhofs lokaler. Allen Ristović och Eric Rowley bistod med logistiskt stöd i 
samband med flytten. Några incidenter vare sig före eller efter flytten har 
systemoperatörerna inte haft orsak att rapportera. 
Vi strävar efter att ha en säker miljö. Operativsystemet på servrarna är därför 
OpenBSD. Servrarna är utrustade med större SSD-diskar som vi förväntar oss ska 
vara mycket driftsäkra. Givetvis bevakar vi driften kontinuerligt och 
säkerhetshöjande åtgärder införs efterhand, allteftersom patchar släpps från 
utvecklarna av OpenBSD.

11.  Klubbens webbplats

Något av ett sorgebarn. Vi trodde för en tid att en styrelseledamot, Lars Nilsson 
<2954>, skulle utveckla ett nytt, fräscht utseende till gagn för klubben. Projektet 
gick dock i stöpet och Lars Nilsson är inte längre ledamot i styrelsen. Vi hoppas att 
det bland våra medlemmar ska finnas någon eller några som känner sig manade att 
skaka liv i det önskade uppfräschningsprojektet. Vi presenterar oss i dag på ett sätt 
som möjligen var acceptabelt runt 1995, men knappast i dag.



12.  Diskussionsforum

Klubbens diskussionsforum lever vidare och är avsett att utvecklas allteftersom fler 
och fler medlemmar ansluter sig till det. För styrelsens del är forumet en viktig 
arena för att interagera med medlemmarna. Återkopplingen därifrån ger 
nödvändiga impulser för olika slags åtgärder. Av nämnda skäl är det därför 
välkommet med hög aktivitet i forumet.

13.  Sociala medier

ABC-klubben försöker att vara närvarande på sådana plattformar som i allmänhet 
brukar sammanföras under paraplybeteckningen ”sociala medier”. Charles 
Hübinette <10017> ansvarar för vårt flöde på Facebook. 

14.  Nyhetsbrev

Under 2019 har nyhetsbrevet distribuerats till medlemmarna i fem utgåvor. 
Redaktionen bakom nyhetsbrevet hoppas att innehållet har varit intressant för 
läsarna.
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